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      Annotation

    
        
          Целью магистерской диссертации является разработка страте-гии выравнивания системы управления персоналом и бизнес-стратегии предприятия, поиск проблем и пути их решения для повышения конкурентоспособности на предприятии ООО «Я люблю спорт».
В исследовании был проведен анализ соответствия бизнес-стратегии компании и управления персоналом. Выявлены преимуще-ства, недостатки, а также особенности управления персоналом и ос-новной бизнес стратегии организации. 
Основываясь на теоретическом исследовании был проведен анализ проблемы соответствия бизнес-стратегии компании и стратегии управления персоналом на предприятии ООО «Я люблю спорт», выявлено несоответствие в стратегии управления персоналом. Был описан комплекс мероприятий для мотивации персонала, и как следствие выравнивания стратегии управления бизнесом и управления персоналом в организации ООО «Я люблю спорт».
Предложенные меры по совершенствованию управления пер-соналом будут способствовать не только улучшению качества предлагаемых услуг, но и повысят конкурентоспособности организации ООО «Я люблю спорт».
        

        
          The purpose of the master's thesis is to develop a strategy for equalizing the personnel management system and business strategy of the enterprise, to find problems and ways to solve them to increase competi-tiveness at the enterprise of LLC «I love sports».
The study analyzed the compliance of the business strategy of the company and personnel management. Advantages, shortcomings, as well as peculiarities of personnel management and business strategy of the organization were identified.
Based on the theoretical study, the problem of compliance with the business strategy of the company and the strategy of personnel management at the enterprise of LLC «I love sports» was analyzed, a mismatch in the strategy of personnel management was revealed. A set of measures was described to motivate the personnel, and as a consequence of the alignment of the strategy of business management and personnel management in the organization of LLC «I love sports».
The proposed measures to improve the management of the company will contribute not only to improving the quality of the offered services, but also will increase the competitiveness of the organization LLC «I love sports».
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